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Mötesanteckningar – Ledningsråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 

Plats för mötet 

Närvarande: 

Övrigt närvarande: 
Frånvarande: 

2022-02-16 – 15.00-17.00 

Konferensrum Freja, Teknikringen 8, plan 1,5 samt ZOOM. 

Sandra Di Rocco, skolchef  
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Anna Delin, vice skolchef FA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Burvall, vice GA 
Torbjörn Bäck, vice GA 
Jonas Faleskog, vice FA 
Helene Rune, administrativ chef 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk mekanik Oscar Tjernberg, 
prefekt Tillämpad fysik Anna-Karin Tornberg, proprefekt 
Matematik Sebastian Stichel, proprefekt Teknisk mekanik 
Carlota Canalias, proprefekt Tillämpad fysik Susann Boij, 
kollegierepresentant 
Felix Ryde, kollegierepresentant 
Theo Ingelstam, studeranderepresentant Mattias Åstrand, 
doktorandrepresentant Seija Liedes, ekonomiansvarig SCI 
Ove Strind, HR-ansvarig SCI 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd 

Daniel Celper, affärsjuridiska gruppen Josefin Larsson, 
proprefekt Fysik 

Föredragande 

1. Information från SCI-skolan
Presentationsrunda
Daniel Celper presenterar sig som skolans nya huvudsakligt ansvariga
jurist. Rådet presenterar sig för Daniel och för nya student- och
doktorandrepresentanter. Anna Burvall och Torbjörn Bäck presenteras
som skolans nya vice-GA.

Skolans VP2022
Skolchef efterfrågar synpunkter från verksamheten gällande årets VP.
Det finns inga direkta kommentarer eller framförda åsikter ännu,
kanske kommer det senare.

Excellenstjänster
Förhoppningsvis kommer annonsen ut snart och kommer att ligga

Sandra Di Rocco 

MÖTESANTECKNING - 
LEDNINGSRÅD 

Datum 

2022-02-16 



MÖTESANTECKNING PREFEKTRÅD - SCI  Datum   
  2022-02-16   

 
 
 

 2 (3) 
 

publicerad i cirka 8 veckor. Skolchef uppmanar rådet att involvera 
fakulteten i att sprida till presumtiva sökanden. 
 
Kvinnliga gästprofessorer  
Carlota redogör för en framtida central satsning vad gäller stöd för 
kvinnliga gästprofessorer, upplägget är inte helt klargjort men kommer 
inom kort. Det kommer att komma ut instruktioner om hur skolan ska 
föreslå kandidater. Rådet diskuterar hur det här samspelar med den 
sedvanliga anställningsordningen och processen som är kopplad därtill. 
 
Nyhetsbrevet  
En av de två doktorander som arbetar med skolans nyhetsbrev kommer 
inte att fortsätta efter våren och kommer således att behöva ersättas. 
Skolchef uppmanar framför allt prefekter och doktorandrepresentant 
att prata med möjliga kandidater. 
 
Arbetet utan restriktioner  
Undervisning sker på plats, digitala moment motiveras av pedagogisk 
utveckling. Handledning ska genomföras så som handledaren önskar, 
dock inte uteslutande digitalt. Möten genomförs med fördel fysiskt men 
även hybridlösningar och digitala möten kommer givetvis fortsätta men 
får inte helt ersätta fysiska möten. Rådet efterfrågar en tydligare 
hållning och skolchef meddelar att från period fyra ska vi vara åter i full 
utsträckning. Första mars ska arbetet åter bedrivas på arbetsplatsen. 
 
Kommunikation  
Det finns ett generellt problem i verksamheten att framför allt GVS 
skickar ut en mängd informationsmail vilka inte är relevanta för 
mottagarna. Risken är att viktig information missas.  
 
Rådet diskuterar olika kanaler för kommunikation samt hur de kan 
användas framöver. 
 

2. Information från skolkollegium 
 
Skolkollegiet   
Susann föredrar skolkollegiets planering framåt, invalda medlemmar 
innevarande period samt vakanta positioner.  
 
Balans arbets-och arbetsliv  
Frågan lyfts avseende hur skolan och/eller institutionerna planerat för 
återgången. Det finns inga uttalade planer eller strategier på skolan, 
däremot har en hel del information kommit centralt ifrån, dock inga 
renodlade planer eller liknande. Det är av stor vikt att verksamheten på 
alla nivåer prioriterar, och inte minst prioriterar ner, det som inte är 
absolut viktigt att genomföra med hänsyn till senaste årens påfrestning. 
 
Framtidens utveckling 
Det florerar just nu en hel del rykten kring rapporten som kommit ut 
och det efterfrågas att informationen går ut till alla berörda, även om 
informationen i sig kan innebära oro. Skolan behöver gå ut med samlad 
information ut i organisationen. 
 
GA kommer att informera kort under nästkommande veckas 
fakultetsfrukost. 
 

Susann Boij 
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3. Övriga frågor 
Inga övriga frågor lyftes. 
 

 

4. Nästa möte 
2022-04-20 klockan 15.00-17.00. 
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